
Protokoll för Bergåsa- Västra Marks Villaägareförening  
 
Datum: 2023-11-22 
 
Plats: Valhallavägen, Bergåsa 
 

Närvarande: Carin Håkansson, Carina Lindquist, Anna Larsson och Camilla Bonnier-

Fryksén 

 

1. Mötet öppnades. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av ordförande: Carin Håkansson 

 

4. Val av sekreterare: Carina Lindquist 

 

5. Val av justerare: Anna Larsson                                                                                            

 

6. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

7. Ekonomi: För närvarande finns det 8 235 kr på kontot.                                                        

 

8. Ordning & Reda/Skrivelsen: 

 

Punkt (avslutade/bordlagda 
punkter finns i separat dokument 
på hemsidan under 
Föreningen/protokoll) 

Status Kontakt/instans    
(Vem hos oss) 

Parkering och trafik   

Avspärrning (kätting) för att förhindra 
biltrafik fram till grillplatsen på 
badplatsen 

Avslutat (öppnas om 
det blir ett nytt 
problem) 

Erik Petersson 
gata/park – (Carin, 
Anna)  

Säkerhet   

Belysning Västra Mark saknas på 
parkering och till och från utegym 
och löparspår 

Pågående (Ingen 
budget finns just nu 
hälsar kommunen) 
Medborgarförslag är 
inskickat 
tillsammans med 
FKK (oktober 2023) 

Julius – gata/park 
(Ella) 

Trevnad   

Det saknas papperskorgar mellan 
BTH och Studentvikens lilla strand 

Pågående  Julius – gata/park 
(Ella) 

Det ligger gamla sjöodugliga båtar 
upplagda vid Studentviken som 
behövs skrotas 

Pågående (båtarna 
har blivit uppmärkta) 

Erik Petersson – 
gata/park (Ella) 

Ett picknickbord i Lillan är i dåligt 
skick och behöver bytas ut 

Pågående 
(kommunen lovar att 
ställa dit ett till 
utesäsongen 2024) 

Erik Petersson 
(Carin) 

 



 

 

9. Webmaster: Inget nytt. 

 

10. Material: Vedklyven är trasig och behöver lagas.  

 

11. Halloween blev återigen mycket lyckat med uppehållsväder, mycket folk och en 

spöklik fullmåne.  

 

12. Övrigt: För info: Föreningsportföljen (Affärsverkens elavtal) kan avslutas när som 

helst, men med 6 månaders uppsägningstid. 

 

13. Nästa styrelsemöte blir 8 feb kl.19. 

 

14. Ordförande avslutade mötet och tackade Anna för den goda glöggen och fikat. 

 

Carin Håkansson    Carina Lindquist 

Ordförande     Sekreterare 

 

Anna Larsson     

Justerare  

 

Actionlista: 

Vad? Vem? När? 

Digitalisering av gamla protokoll – kan man scanna in 
gamla protokoll och dokument och kanske förvara dem i 
föreningsarkivet i Bräkne-Hoby? 

Britta 2023 

Daniel ber om en ny offert för putsning på förrådet Daniel 2024 

Göra ett schema för skötsel av boulebanan Anna 2024 

Sätta upp tälten och göra en översyn Alla 1 maj 2024 

Bjuda in till tångrensning på stranden under 
sommarsäsongen. 

Alla Sommaren 
2024 

Fryshusets försäkring är kostsam (1956 kr/år). Kan den 
minskas? 

Madeleine  

Köpa in en ny mattvätt (den gamla gick inte att laga) Daniel Vår 2024 

Köpa in 4 sittbänkar till tälten Daniel  

Laga vedklyven Daniel  

 


